
I protokollen for Grytelva hytteforenings årsmøte for 2021 under Årsberetning 2021 
står det følgende:

"Det var forslag om at vi som bruker stien rydder selv og merker når vi går tur der."
 

Styret i Grytelva hytteforening gjør oppmerksom på at det IKKE er anledning til 
skilting og merking av stier hytteforeningen er ansvarlig for, uten forutgående 
avtale med hytteforeningen.

Styret er til enhver tid ansvarlig for at skilting og merking skjer i henhold til 
«Merkehåndboka»- et helhetlig system som DNT og friluftsorganisasjoner benytter.
Denne er omfattende og detaljert.

Vi er også ansvarlig for å holde stiene , broer, gangbaner, tau og annet 
sikringsutstyr i god stand, så hensynsfull rydding er fint! 

Meld gjerne ifra dersom noe må oppdateres.

Grytelva hytteforenings kompetanseperson er Astrid Løken Nordgård
 (styremedlem og kontaktperson til Forvaltningsstyret for Trillemarka-Rollagsfjell 
naturreservat) "


